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To: 5.1.2e [REE @minvws.nl]
From: 5.1.2e )
Sent: Wed 3/23/2022 1:39:41 PM

Subject: RE: Schriftelijke vragen Tweede Kamer

Received: Wed 3/23/2022 1:39:41 PM

Kamervragen kamerdebat over de voortgang in het verbeteren vanfinancieel beheer WJZ docx

«EE

Prima. lk had nog een enkel detail. Neem IE 5.122 gil in de andere opzet, waarbij je aangeeft dat de strekking van de boodschap

in stand blijft, en alleen de mate van detaillering anders is?

Groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Directie Macro-Economische Vraagstukken en Arbeidsmarkt

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

= +31IEEE
= IEEE minis.

van: INCEECNINN) BEEESM0 minvwis.nl>

Verzonden: woensdag 23 maart 2022 14:31

Aan:EXEC)BERETominvws.nl>
Onderwerp: FW: Schriftelijke vragen Tweede Kamer

iE

Zie bijgevoegd de reactie van WIZ: zij zien de passage over het tot stand komen wettelijke grondslag graag geschrapt.
Het lukt hen niet om de passage hierover namelijk af te stemmen met de privacy juristen binnen WJZ, wegens ziekte en afwezigheid. Daar kan ik

begrip voor hebben.

Kun jij je vinden in het tekstvoorstel van WJZ? Zie bijgevoegd document.

Groeten,

Verzonden: woensdag 23 maart 2022 14:24

Aan: 5.1.20 EEN c nines. > SE EEE © invws.n >

cc: IESE) AED @ minvws.n >;[EREDMEE e ninvws.n >
Onderwerp: RE: Schriftelijke vragen Tweede Kamer

Ons voorstel is om de uitleg over de wettelijke grondslag ihkv de privacy te schrappen in het antwoord op de Kamervragen. Zie
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ons tekstvoorstel in het document. Naar onze mening is deze uitleg niet noodzakelijk voor het beantwoorden van de

Kamervraag. Het volstaat daarom om aan te geven dat we dit aspect nog aan het verkennen zijn. Bovendien gaat het ons

vandaag helaas niet lukken om de privacy passage te checken bij onze collega’s. Vanwege ziekte en afwezigheid zijn er namelijk
geen privacy juristen aanwezig. Om te voorkomen dat er foutieve informatie richting de Kamer gaat vinden wij dit de beste

oplossing.

IEEE -- ik hebben al wel de privacyaspecten ihkv de zorgbonus voor Pgb-zvw besproken met onze privacy collega’s.
We verwachten hier binnenkort een notitie over op te stellen en met jullie te delen. Het is momenteel druk in ons cluster dus ik

kan helaas nog geen specifieker moment geven.

Groeten,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Wetgeving en Juridische Zaken

Parnassusplein 5, 2511 VX Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

Verzonden: woensdag 23 maart 2022 10:26

.. JEEMeminvws.nl>
@minvws.nl>

Onderwerp: FW: Schriftelijke vragen Tweede Kamer

Urgentie: Hoog

Zien jullie kans om bij afwezigheid van | REonderstaande email te kijken?

Groeten,

ver:IEE
Verzonden: woensdag 23 maart 2022 10:12

an JIBEIEE] minvws.nl) JEEI @minvws.nl>;IEEE< minvws.nl>
Onderwerp: FW: Schriftelijke vragen Tweede Kamer

Urgentie: Hoog

Ik heb vanochtend vanuit FEZ kamervragen ontvangen over de zorgbonus, waarvan ik de beantwoording graag met jullie afstem. De

conceptbeantwoording treffen jullie bijgevoegd aan.

De deadline is heel kort. De vragen zijn helaas even blijven liggen bij FEZ en dienen uiterlijk morgenmiddag te zijn beantwoord. Ik ben er echter

zelf morgen niet en wil de beantwoording daarom graag vandaag afronden.

Lukt het jullie om begin de middag op de antwoorden te reageren?

De teksten van de antwoorden zijn (nagenoeg) niet nieuw:

-De tekst voor vraag 1 (fraude bonus zorgaanbieders) is afkomstig uit de Covid stavaza brief van 14 januari, maar net wat aangepast in volgorde
voor deze beantwoording.
-De tekst voor vraag 2 (pgh-Zvw zorgbonus) is nagenoeg gelijk aan de tekst uit de brief Voortgang financieel beheer VWS van 26 oktober 2021,
maar op 2 punten aangevuld. De aanvulling ziet op:

o het vermelden dat onze verkenning aanknopingspunten biedt voor een financieel rechtmatige uitvoering, onder voorwaarde dat het
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M&O beleid afdoende kan worden beoordeeld;

o het (nog) ontbreken van een wettelijke grondslag voor de verwerking van persoonsgegevens; en

o nadat in bovengenoemde punten is voorzien door een uitvoerder uitsluitsel kan worden geboden over de uitvoering van de regeling. Bij

het kunnen vormgeven van de regeling zal een aanvraagloket naar verwachting begin 2023 kunnen worden geopend.

wil jij specifiek kijken naar de beantwoording van vraag 2? Het antwoord daarop kunnen we ook benutten voor de beantwoording van de

kamervragen die we ook hebben liggen.
wil jij ook meekijken op de beantwoording van vraag 2 en kun jij de PM van een invulling voorzien? De PM ziet op verwijzing naar het

wetsvoorstel waarin de wettelijke grondslag voor verwerking persoonsgegevens wordt geregeld.

Groeten,

Dubbel
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